

# THE 40<sup>th</sup> HONG KONG WATCH & CLOCK DESIGN COMPETITION

## 第40屆香港鐘表設計比賽

### Application Form - Page 1 參賽表格 - 第1頁

To: HKTDC Hong Kong Watch & Clock Fair 2023 Organising Committee  
c/o Hong Kong Trade Development Council  
Unit 13, Expo Galleria, Hong Kong Convention & Exhibition Centre  
1 Expo Drive, Wan Chai, Hong Kong

No. 編號: \_\_\_\_\_  
(For Office Use)  
(由大會填寫)

Attn: Ms Dawn Yung Tel: 2240 4676 Email: 40thwatchandclockdesign@hktdc.org  
Website: [www.hktdc.com/hkwatchfair](http://www.hktdc.com/hkwatchfair)

#### Category 參賽組別:

(Please use a "✓" to select your category 請以 "✓" 號選擇所屬組別)

- Open Group 公開組**
- Company Contestant 以公司名義參賽 /
  - Individual Contestant 以個人名義參賽

Individual contestant may wish to state your sponsoring company's name should there be a company sponsoring your entry. 以個人名義參賽者如有公司贊助閣下的參賽作品，可於以下列明：

Sponsoring Company 贊助公司名稱: \_\_\_\_\_

- Student Group 學生組** – Full Time Students 全日制學生

Contestant must be a **Hong Kong resident** or from a **Hong Kong registered company**. Please refer to Page 2 of Application Form for list of items to be submitted.

參賽者須為**香港居民**或代表**香港註冊公司**參賽。請根據參賽表格第2頁提交所須資料。

Title of Design 作品名稱: (English) \_\_\_\_\_  
(中文) \_\_\_\_\_

No. of Drawing 參賽圖稿數 \_\_\_\_\_ sheets 頁

Name 姓名: (English) \_\_\_\_\_ (中文) \_\_\_\_\_

(same as the name on HKID 須與香港身份證之姓名相同)

HK I.D. No. 香港身份證號碼: \_\_\_\_\_

Business Registration Certification No. 商業登記證明書號碼: \_\_\_\_\_

(Applicable to Company Contestant only 只適用於以公司名義參賽)

\*School/Company Name 學校/公司名稱: (English) \_\_\_\_\_  
(中文) \_\_\_\_\_

Tel 電話: \_\_\_\_\_ Fax 傳真: \_\_\_\_\_ Email 電郵: \_\_\_\_\_

\* Res./Co. Address\* 住宅/公司地址: \_\_\_\_\_

\* I/My company agree(s)/disagree(s) to authorize the Organiser to disclose my/my company contact details to the potential buyers and media upon request.

\* 本人/本公司 同意/不同意 授權主辦機構公開本人/本公司之聯絡資料予有興趣與本人/本公司接洽之買家及媒體。

(\* Please delete where inappropriate 請刪去不適用者)

#### DECLARATION 聲明

- \* I/My company warrant(s) that the design that I have submitted is \*my/my company's own original work, AND \*I/my company/my sponsoring company am/is the sole owner of all copyright in and to that design.  
\* 本人/本公司保證送出參賽之設計是\*本人/本公司/贊助公司原創作品及為該設計的所有版權的唯一擁有人。
- \* I/My company agree(s) that the Organiser shall not incur any liability of any kind by reason of or arising out of the entry in this Competition and I/My company agree(s) to indemnify the Organiser against all actions, claims, demands and expenses relating to or arising therefrom.  
\* 本人/本公司同意主辦機構不會因陳列或評選本人/本公司送出參賽之設計而承擔任何責任。本人/本公司並同意主辦機構如因本人/本公司參加比賽而遭受控訴，收到賠償要求或受到金錢損失時，一概由本人/本公司負責。
- \* I/My company have/has read the Rules and Regulations for the Competition and agree(s) to abide by them.  
\* 本人/本公司明瞭參加比賽之規則及條件，並同意完全遵守。
- \* I/My company agree(s) that the Organiser shall have the rights to publicize, exhibit and reproduce my entry for any purpose in connection with this Competition as they consider appropriate.  
\* 本人/本公司同意主辦機構在認為適合時，有權於與此項比賽有關之活動上，將\*本人/本公司之參賽設計予以宣傳、展覽及複製。
- \* I/My company understand(s) that \*I/my company/my sponsoring company will be the sole owner of any prizes won from this Competition.  
\* 本人/本公司明白所有從比賽中獲得之獎項及獎品將歸\*本人/本公司/贊助公司全權擁有。
- \* I/My company agree(s)/disagree(s)\* to receive promotional materials related to this Competition.  
\* 本人/本公司同意/不同意\*收取有關此比賽活動之相關推廣訊息。

Date 日期

Signature 參賽者簽名

Company's Chop 公司蓋章

(Applicable to company contestant/sponsoring company  
只適用於以公司名義參賽者/ 贊助公司)

(\* Please delete where inappropriate 請刪去不適用者)

# THE 40<sup>th</sup> HONG KONG WATCH & CLOCK DESIGN COMPETITION 第40屆香港鐘表設計比賽

## Application Form - Page 2 參賽表格 - 第2頁

To: HKTDC Hong Kong Watch & Clock Fair 2023 Organising Committee  
c/o Hong Kong Trade Development Council  
Unit 13, Expo Galleria, Hong Kong Convention & Exhibition Centre  
1 Expo Drive, Wan Chai, Hong Kong

No. 編號: \_\_\_\_\_  
(For Office Use)  
(由大會填寫)

Attn: Ms Dawn Yung Tel : 2240 4676

Email : 40thwatchandclockdesign@hktdc.org

Website: [www.hktdc.com/hkwatchfair](http://www.hktdc.com/hkwatchfair)

### Submission Checklist 提交申請文件清單

#### 1) DESIGN SKETCH MOUNTED ON A3 or A4 CARDBOARDS 設計圖稿 (必需裱於硬紙 (A3 or A4) 上)

\* The name of contestant, any registered trademark or logo should **NOT** appear on any design sketch submitted.

參賽者姓名，任何註冊商標，徽號皆**不可**展示於設計圖上。

\* All drawings submitted **will NOT be returned**. Contestant should keep a separate copy in advance, if necessary.

所有圖件一經提交將**不獲發還**，如有需要，請參賽者自行備份。

#### 2) COPY OF HONG KONG ID CARD / VALID HONG KONG BUSINESS REGISTRATION CERTIFICATE

請附上香港身份證明文件副本或有效之香港商業登記證明書副本：

#### 3) COPY OF STUDENT CARD 請附上學生証副本：(FOR STUDENT GROUP ONLY 適用於學生組)